
Z á p i s 
č. 6 (anonymizováno) 

 
ze  zasedání Zastupitelstva města Velké Opatovice, které se konalo ve středu  6.9.2023 

v 17:00 hodin v zámeckém sále ve Velkých Opatovicích       
 

Přítomno:  14 
Omluven: 1 
Hosté:  2 
 

 
 

1. Zahájení 
2. Přivítání přítomných 
3. Schválení programu jednání 
4. Jmenování ověřovatelů zápisu 
5. Schválení zápisu z jednání zastupitelstva města dne 21.6.2023 
6. Zpráva o činnosti rady města za období od 12.6. do 21.8.2023  
7. Finanční situace města k 31.8.2023 
8. Daňová výtěžnost k 31.8.2023 
9. Rozpočtové opatření 
10.Pravidla pro poskytování individuálních dotací z rozpočtu města  
11.Dodatek k úvěrové smlouvě    
12.Dispozice s majetkem města  
13.Zprávy o činnosti výborů a komisí za 1. pololetí 2023 
14.Průběžné vyhodnocení vodného a stočného za 1. pololetí 2023 
15.Zpráva o činnosti městské policie za červen a červenec 2023 
16.Různé 
17.Diskuse 
18.Závěr 
 
Technická poznámka: Hlasování: pro – proti – zdržel se hlasování 
 
Ad 1, 2) Zahájení, přivítání přítomných  
     Schůzi v 17:00 hod zahájila pí starostka, přivítala přítomné. Šesté jednání zastupitelstva 
města bylo svoláno v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích za přítomnosti 14 členů 
zastupitelstva města, tzn., že je přítomna nadpoloviční většina členů a tím je zastupitelstvo 
města schopno právoplatně se usnášet. Omluven je p. Jaroslav Bárta. Zapisovatelkou je určena 
pí Jitka Látalová, pracovnice MěÚ Velké Opatovice 
 
Ad 3) Schválení programu jednání    
     pí starostka seznámila přítomné s podrobným programem jednání MZ dne 6.9.2023 
     
Usnesení: 6/2023/3: Zastupitelstvo města schvaluje program MZ dne 6.9.2023 
Hlasování:  14 – 0 – 0   
 
Ad 4) Jmenování ověřovatelů zápisu   
     pí starostka – ověřovatele zápisu jmenuji pí Ivetu Hodinovou a p. Petra Prossera     
   



Usnesení: 6/2023/4: Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu pí Ivetu Hodinovou a 
p. Petra Prossera 
Hlasování:  12 – 0 – 2   
 
 Ad 5) Schválení zápisu z jednání zastupitelstva města dne 21.6.2023 
     pí starostka - Zápis a usnesení č. 5 z jednání ZM ze dne 21.6.2023 ověřili ověřovatelé pí 
Iveta Hélová a p. Pavel Petrželka bez připomínek.     
 
Usnesení: 6/2023/5: Zastupitelstvo města schvaluje zápis a usnesení č. 5 z jednání ZM ze dne 
21.6.2023 bez připomínek 
Hlasování:  14 – 0 – 0  
 
Ad 6) Zpráva o činnosti rady města za období od 12.6. do 21.8.2023 
     pí starostka – materiály zastupitelé obdrželi v elektronické podobě. Některé body jednání 
MR pí starostka objasnila:  
 
V současné době probíhá oprava silnice na Smolno. Jedná se investiční akci JmK 
prostřednictvím SÚS. Práce by měly být dokončeny do 9.9.2023. Vedení města v rámci této 
akce zahájilo přípravu, tzn úpravu krajnice, pro budoucí podélné parkovací stání podél této 
komunikace. Projekt těchto parkovacích stání je ve fázi přípravy. 
 
Byla provedena oprava zámecké zdi I. etapa v úseku od vstupní brány po budovu veřejného 
WC. Kamenické a zednické práce prováděl Dan Kleveta z Boskovic, dále bude v této části 
obnoveno i oplocení tak, jak bylo na původní zdi, to bude zhotovovat umělecký kovář Pavel 
Továrek z Bělé.  Vedení města bude s opravou zámecké zdi pokračovat. Další etapa, tedy II. 
etapa bude pokračovat v úseku od spodní brány směrem k památníku.  
 
Před dokončením je rekonstrukce veřejného osvětlení v části města Hliníky. Dokončení akce 
předpokládáme na konci září. V rámci přípravy dalších oprav chodníků se připravuje také 
oprava chodníku u bytovek na starých Hliníkách. 
 
V pondělí 4.9.2023 byly zahájeny práce na akci Zateplení ubytovny. Zhotovitel díla je 
společnost VESTAV group s.r.o. s vysoutěženou cenou 2.990.758 Kč bez DPH. Práce by měly 
být dokončeny do konce října. 
 
Bylo dokončeno VŘ na akci Oprava požární nádrže v Brťově. Zhotovitel díla je společnost 
REISTAV CZ Letovice, práce budou provedeny do konce roku, vysoutěžená cena je 1 298 494 
Kč bez DPH. 
 
V červenci bylo vypsané VŘ na akci Oprava střechy KD V. Roudka. V rámci prohlídky objektu 
potencionálních dodavatelů byl vznesen dotaz na statickou únosnost stropu budovy. Tuto 
záležitost současný projekt neřešil. Z těchto důvodu bylo VŘ zrušeno a je objednané rozšíření 
projektové dokumentace.  Z tohoto důvodu se nyní nejeví, že tuto akci zrealizujeme v letošním 
roce. 
 
Byla dokončena projektová dokumentace na dokončení přímého sjezdu na nám. Míru. 
V současné době čekáme na vydání stavebního povolení a dále bude následovat příprava VŘ a 
realizace díla. 



Byla dokončena projektová dokumentace na zbudování Nového chodníku v části města RD 
Hliníky. V současné době čekáme na vydání stavebního povolení a dále bude následovat 
příprava VŘ a realizace díla. 
 
V pátek v rámci slavností valné hromady k příležitosti oslav 150 let založení SDH Velké 
Opatovice bylo předáno nové zásahové vozidlo CAS30 do užívání. V systému Ministerstva 
vnitra jsme žádali od roku 2018, úspěšní jsme byli 2022. Výše dotace u MV je ve výši 
2.500.000,- Kč, z JmK je ve výši  1.666.000,- Kč. Celková cena včetně dovybavení je ve výši 
9.863.450,- Kč. Jedná se o podvozek TATRA 815 6x6 pro osádku 6 členů ( řidič, velitel, 4x 
hasič), množství přepravované vody 8.500 l,  pěnidla 510 l – je možné načerpat vodu =  celkem 
9.010 l vody.  
 
Vedení města schválilo a zveřejnilo záměr na prodej staršího hasičského vozidla. Jedná se o 
cisternovou automobilovou stříkačku TATRA 815 CAS 32 rok výroby 1985. Vozidlo je ve 
vlastnictví druhého majitele s nájezdem 30 000km s platnou STK do 5/2024 a registrované 
v IZS. Vozidlo je provozuschopné a jeho stav odpovídá počtu najetých kilometrů a stáří s 
přihlédnutím k provedeným opravám. Minimální cena je stanovena na částku 950.000,- Kč. 
Nabídky se mohou předkládat do 27.9.2023. 
 
V pondělí 28.8.2023 se v prostorách MKC uskutečnilo pracovní setkání ve věci zpracování 
Koncepce rozvoje cyklistiky v Jihomoravském kraji na období 2024–2030 ORP Boskovice, 
kterou pro Jihomoravský kraj zpracovává na základě smlouvy společnost KPMG Česká 
republika, s. r. o. Cílem jednání bylo identifikovat stávající potřeby, problémy a projekty v 
oblasti cyklodopravy a cykloturistiky a byly prodiskutovány možnosti dalšího rozvoje 
cyklodopravy a cykloturistiky v daném území. 
 
Pí Korbelová – dotaz: v rámci Letního Parkování – zdravotnický dohled? Během akce jsem tuto 
službu nezaznamenala 
 
Pí starostka – byla uzavřena smlouva o poskytnutí služby s fyzickou osobou – zdravotnický 
dohled na akci Letní Parkování dne 21.7.2023, zdravotnický personál se tam pohyboval, do 
budoucna můžeme v rámci organizace toto účastníkům sdělit  
 
Pí Korbelová – dotaz: projektové dokumentace staveb chodníku Pod Strážnicí, parkovací 
plochy Sokolská, účelová komunikace na nám. Míru?  
 
Pí starostka – Novostavba chodníku Pod Strážnicí – jedná se o chodník kolem RD Hliníky, 
Novostavba parkovacích ploch ul. Sokolská (záměrem je vybudování 12 nových parkovacích 
míst na ulici Sokolská), Novostavba veřejně přístupné účelové komunikace - ul. nám. Míru 
(bývalý provizorní sjezd na z ul. Nádražní na nám. Míru) 
 
Usnesení: 6/2023/6: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zápisy a usnesení RM č. 
17 až 21 a schvaluje činnost rady od 12.6. do 21.8.2023 
Hlasování: 14 – 0 – 0  
 
Ad 7) Finanční situace města k 31.8.2023 
     Pí starostka:  
 
Finanční situace města k 31.8.2023: 
Peněžní zůstatky na bankovních účtech:  57 792 215,71 Kč.  



Stav pokladny:          194 658,00 Kč 
Nesplacený úvěr:     43 999 996,00 Kč  
 
Usnesení: 6/2023/7: Zastupitelstvo města bere na vědomí finanční situaci města ke dni 
31.8.2023 
Hlasování: 14 – 0 – 0  
 
Ad 8) Daňový výtěžnost k 31.8.2023 
     Pí starostka: 
 
Stav výběru daní k 31.8.2023 je ve výši 50 418 580,75 Kč.  Ve srovnání se stejným obdobím 
loňského roku jde o navýšení výběru daní o 6 956 631,88 Kč.  Jedná se především o zvýšený 
výběr daně z přidané hodnoty, který je vyšší o 4 433 398,05Kč, a také zvýšený výběr daně 
z příjmu fyzických a právnických osob.  
 
Usnesení: 6/2023/8: Zastupitelstvo města bere na vědomí daňovou výtěžnost města k 
31.8.2023 
Hlasování: 14 - 0 – 0   
 
Ad 9) Rozpočtové opatření  
     Pí starostka -  předávám slovo paní Jitce Moučkové, vedoucí FSO. 
 
Zastupitelé byli seznámeni s podkladem, tedy s jednotlivými položkami rozpočtového opatření.  
 
Pí starostka – v rámci rozpočtu města jsou i rozpočty pro naše místní části ve výši Kč 
2.000/občana. Vedení místních částí si určuje, jakým způsobem budou tyto finanční prostředky 
využívány (např. drobné investiční akce, kulturní, sportovní akce). Tyto fin. prostředky si může 
obec spořit 
 
Pí Hodinová – jaká je výše úročení na spořícím účtu u ČSOB? 
 
Pí starostka – úročení probíhá dle uzavřené smlouvy o Cash Poolu.  
 
Usnesení: 6/2023/9: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 11 
Hlasování: 14 – 0 – 0  
 
Ad 10) Pravidla pro poskytování individuálních dotací z rozpočtu města  
     Pí starostka - předávám slovo paní Jitce Moučkové, vedoucí FSO. 
 
Na základě debaty na posledním jednání zastupitelstva je navržena změna Pravidel pro 
poskytování individuálních dotací z rozpočtu města Velké Opatovice. Změny spočívají v tom, 
že příjemce dotace se může lišit do výše 20% celkové dotace v jednotlivých přidělených účelech 
a je doplněna povinná publicita. Rovněž je posunutý termín na předkládání vyúčtování. 
 
p. Ševčík – dotaz: od kdy budou platit nová pravidla? 
 
Pí starostka – od nových dotací na rok 2024, u stávajících smluv na dotace 2023 bychom museli 
uzavírat dodatky a částečné plnění o publicitě by nebylo možné ze strany spolků splnit 
 



Usnesení: 6/2023/10: Zastupitelstvo města schvaluje Pravidla pro poskytování individuálních 
dotací z rozpočtu města Velké Opatovice 
Hlasování: 13 – 0 - 1  
 
Ad 11) Dodatek k úvěrové smlouvě 
     Pí starostka – předávám slovo paní Jitce Moučkové, vedoucí FSO. 
 
Z důvodu pozdějšího čerpání úvěru se dodatkem k úvěrové smlouvě upravují jednotlivé splátky 
úvěru – dle předloženého podkladu - Dodatek č. 1 k úvěrové smlouvě č. 99027695203, který 
řeší změnu splátkového kalendáře. 
 
Usnesení: 6/2023/11: Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č.1 ke smlouvě o úvěru č. 
99027695203 
Hlasování: 14 – 0 – 0  
Ad 12) Dispozice s majetkem města 
 
12.1. Narovnání majetkoprávních vztahů k částem pozemků v k.ú. Velká Roudka 
V souvislosti s prováděnou revizí katastru v k. ú. Velká Roudka bylo zjištěno, že část místní komunikace   
od křižovatky se státní silnicí je vybudována na pozemku parc. č. 277, který je ve vlastnictví paní V. 
Paní V zase naopak užívá část pozemku města – parc. č. 1365/1, která navazuje na její zahradu. Bylo 
proto dohodnuto geodetické zaměření předmětných částí pozemků a majetkoprávní narovnání vztahů 
k užívaným částem pozemků. Pro prodej a koupi pozemku se proto navrhuje cena ve výši Kč 130,00/1 
m2 pozemku. Prodej bude řešen jednou kupní smlouvou. 
 
Usnesení 6/2023/12/1: Zastupitelstvo měst schvaluje prodej  části pozemku parc. č. 1365/1 v k. 
ú. Velká Roudka v geometrickém plánu č. 194-134/2023 označené jako parc. č. 1365/6 o 
výměře 61m2 paní V, za cenu  celkem Kč 7.930,00. Plnění nepodléhá DPH. Kupující dále 
uhradí náklady na vyhotovení geometrického plánu a podíl na správním poplatku  souvisejícím 
s vkladem vlastnického práva do katastru nemovitostí ve výši  ½; 
Zastupitelstvo města schvaluje výkup  části pozemku parc.č. 277 v geometrickém plánu č.  194-
134/2023 označené jako parc.č. 277/2 – ostatní plocha,  ostatní komunikace o výměře 57 m2 od 
paní V, za cenu Kč 7.410,00. Plnění nepodléhá DPH. Kupující uhradí náklady na vyhotovení 
geometrického plánu a podíl na správním poplatku  souvisejícím s vkladem vlastnického práva 
do katastru nemovitostí ve výši  ½; 
Zastupitelstvo města ukládá starostce uzavřít s paní  V  smlouvu na prodej a koupi pozemku 
Hlasování: 14 – 0 – 0 
 
12.2. Prodej části pozemku parc. č. 1412/1 v k.ú. Velká Roudka  
 
Dne 10.05.2023 požádala paní B,  o prodej  části pozemku parc. č. 1412/1 – ostatní plocha, 
ostatní komunikace v k. ú. Velká Roudka, který je zastavěn rodinným domem č. p. 53.  

K tomuto zjištění došlo v souvislostí se zaměřováním domu v rámci prováděné revize 
v katastru v k. ú. Velká Roudka. Pro prodej pozemku se proto navrhuje cena ve výši Kč 
200,00/1 m2 pozemku (cena ve výši prodávaných pozemků u rodinných domů v k. ú. Bezděčí 
u Velkých Opatovic a ve Svárově u Velkých Opatovic v r. 2022). 
 
Usnesení: 6/2023/12/2: Zastupitelstvo města schvaluje prodej  části pozemku parc. č. 1412/1 
v k. ú. Velká Roudka v geometrickém plánu č. 193-135/2023 označené jako díl „a“ o výměře 
3 m2 paní B, za cenu  celkem Kč 600,00. Plnění nepodléhá DPH. Kupující dále uhradí veškeré 
náklady spojené s převodem pozemku včetně správního poplatku souvisejícího s vkladem 
vlastnického práva do katastru nemovitostí.  



Zastupitelstvo  města ukládá starostce uzavřít s kupující kupní smlouvu na prodej pozemku. 
Hlasování: 14 – 0 – 0  
 
12.3. Prodej pozemku parc. č. 765 v k.ú. Velké Opatovice 
 
Paní L, žádá o odkoupení pozemku parc. č. 765 – zahrada o výměře 136 m2 v k. ú. Velké 
Opatovice. Jedná se o zahrádku u potoka na ul. Dolensko, kterou žadatelka užívá na základě 
uzavřené smlouvy o nájmu od roku 2022. V předmětné lokalitě jsou některé zahrádky ve 
vlastnictví fyzických osob, některé ve vlastnictví města. Rada města na svém zasedání dne 
12.06.2023 schválila zveřejnění záměru na prodej tohoto pozemku. Záměr byl zveřejněn na 
úřední desce od 29.06.2023 do 17.07.2023. Cena pro prodej se navrhuje ve výši Kč 440,00 za 
1 m2 pozemku, což je ve stejné výši jako prodej pozemku v druhu zahrada a.s. KOOPERACE 
Výčapy schválený v červnu t.r.  
 
Usnesení:  6/2023/12/3: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku parc. č. 765 – zahrada 
o výměře 136 m2 zapsaného na LV 10001 pro obec a katastrální území Velké Opatovice  za 
cenu celkem Kč 59.840,00 + platná sazba DPH, paní L. Kupující dále uhradí správní poplatek 
související s vkladem vlastnického práva do katastru nemovitostí.  
Zastupitelstvo  města ukládá starostce uzavřít s kupující kupní smlouvu na prodej pozemku. 
Hlasování: 14 – 0 – 0  
 
12.4. Prodej části pozemku parc. č. 640/1 a pozemku parc. č. 654 v k.ú. Brťov u Velkých 
Opatovic  
 
Manželé P požádali dne 29.04.2020 o koupi části pozemku parc. č. 640 v k. ú. Brťov u Velkých 
Opatovic (chybné označení pozemku, pozemek v katastru nemovitostí označen jako parcela č. 
640/1).Dle geometrického plánu č.  75-11103/2020 bude předmětem prodeje část pozemku 
parc. č. 640/1, označená jako parc. č. 640/4 – ostatní plocha ostatní komunikace o výměře 75 
m2 a dále parcela č. 654 – ostatní plocha, jiná plocha o výměře 2 m2. Rada města na svém 
zasedání dne 17.07.2023 schválila zveřejnění záměru na prodej uvedených pozemků. Záměr 
byl zveřejněn na úřední desce od 19.07.2023 do 04.08.2023. O koupi pozemku neprojevil zájem 
jiný žadatel. Vzhledem k tomu, že od zpracování znaleckého posudku uplynula delší doba, byl 
proveden průzkum podobných prodávaných pozemků v okolí – schválený prodej v obci 
Borotín dvou pozemků oddělovaných z místní komunikace – v usnesení ZM obce  ze dne 
22.02.2023 uvedena cena obvyklá Kč 100,00/1 m2. Cena pozemku se pro prodej proto navrhuje 
ve výši Kč 130,00 za 1 m2 pozemku. 
 
Usnesení: 6/2023/12/4: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků v k. ú. Brťov u 
Velkých Opatovic, a to: parc. č. 654 – ostatní plocha, jiná plocha o výměře 2 m2 za cenu celkem 
Kč 260,00 a dále části parc. č.  640/1 v geometrického plánu č.  75-11103/2020 označené jako 
parc. č. 640/4 – ostatní plocha, jiná plocha o výměře 75 m2 za cenu celkem Kč 9.750,00 
manželům P. Plnění nepodléhá DPH. Kupující uhradí veškeré náklady spojené s prodejem 
pozemků (znalecký posudek ceny pozemku, geometrický plán, správní poplatek související 
s vkladem vlastnického práva do katastru nemovitostí); 
Zastupitelstvo města ukládá starostce uzavřít s kupujícími kupní smlouvu na prodej pozemků.  
Hlasování: 14 – 0 – 0  
 
Ad 13) Zprávy o činnosti výborů a komisí za 1. pololetí 2023 
     Zprávy o činnosti Finančního výboru, Kontrolního výboru, Komise pro projednávání 
přestupků, Investiční a stavební komise, Kulturní komise, Komise požární ochrany, Komise pro 



veřejnou zeleň a Sboru pro občanské záležitosti obdrželi zastupitelé elektronicky a jsou 
předkládány zastupitelům k projednání a seznámení se s činností jednotlivých orgánů za 1. 
pololetí tohoto roku.  
 
Usnesení: 6/2023/13: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zprávy o činnosti 
Finančního výboru, Kontrolního výboru, Komise pro projednávání přestupků, Investiční a 
stavební komise, Kulturní komise, Komise požární ochrany, Komise pro veřejnou zeleň a Sboru 
pro občanské záležitosti za 1. pololetí roku 2023 
Hlasování: 14 -0 – 0   
 
14. Průběžné vyhodnocení vodného a stočného k 30.6.2023 
Ve vodném jsou náklady o cca 963 tis. Kč (-37%) pod plánem a fakturace vodného poklesla o 
2,6 tis. m3 (- 115 tis. Kč) oproti plánu.  Výsledkem je k 30.6. zisk v kalkulaci vodného 929,7 
tis. Kč, tedy o 848 tis. Kč vyšší, než bylo plánováno. 
  
Ve stočném jsou náklady o cca 63,9 tis. Kč (-2%) pod plánem a fakturace stočného lehce o 2,9 
tis. m3 (- 164 tis. Kč) oproti plánu.  Výsledkem je k 30.6. ztráta v kalkulaci stočného 12 tis. Kč, 
tedy rozdíl 100 tis. Kč do výše plánovaného zisku. V prvním pololetí zde proběhla oprava 
provzdušnění aktivačních nádrží a míchání selektoru na ČOV, v průběhu druhého pololetí, by 
se měla kalkulace za předpokladu běžných provozních nákladů vyrovnat. 
  
Usnesení: 6/2023/14: Zastupitelstvo města bere na vědomí průběžné vyhodnocení vodného a 
stočného k 30.6.2023 
Hlasování: 14 – 0 – 0   
 
Ad 15) Zpráva o činnosti městské policie za červen a červenec 2023 
     Informace o činnosti městské policie obdrželi zastupitele v podkladech, jedná se o činnost 
za měsíce červen a červenec 2023. 
 
Usnesení: 6/2023/15: Zastupitelstvo města bere na vědomí předložené zprávy městské policie 
za měsíc červen a červenec 2023 
Hlasování: 14 – 0 – 0  
 
Ad 16) Různé 
     Pí starostka: 
V sobotu 9.9.2023 v 17:00 h se v naší výstavní síni uskuteční vernisáž putovní výstavy ke 100. 
výročí narození brněnského architekta Jaroslava Šmídka. Ten navrhl interiér našeho stálého 
kina. 
 
Výstava Jiřinek, která se letos uskuteční o víkendu 16. a 17.9.2023 v prostorách MKC a 
nádvoří, doprovodná výstava a kulturní program.  
 
V neděli 24.9.2023 proběhne včelařský den. Na všechny akce jste srdečně zváni. 
 
Předávám informaci, že v roce 2024 se opět v Jevíčku a částečně i u nás plánuje   cyklistický 
závod ZMN a také Mistrovství ČR v cyklistice v roce 2024. V této souvislosti jsme vstoupili 
do jednání se zástupci JmK pro opravu komunikace 372 hranice města V. Opatovice - směr 
Jevíčko po hranici kraje.  
Obrátila se na nás Jihomoravská agentura pro veřejné inovace JINAG, která pořádá sérii 
kulatých stolů „Neházej flintu do žita“, na nichž se potkávají spolky a zájmová sdružení 



s představiteli Jihomoravského kraje. Toto setkání se uskutční 5.10.2023 i u nás ve Velkých 
Opatovicích na základě výsledku nové Hospodářské strategie se zaměřením na vybraná území 
Jihomoravského kraje, kde oblast Velkých Opatovic byla identifikována jako hospodářsky 
a sociálně slabý region. Proto Jihomoravská agentura pro veřejné inovace JINAG pořádá sérii 
6 kulatých stolů s náměstky hejtmana Jihomoravského kraje Lukášem Dubcem a Františkem 
Luklem a představiteli Odboru regionálního rozvoje Jihomoravského kraje na téma "Neházej 
flintu do žita", která se soustředí na to, v čem může být (a často je) síla těchto regionů – ve 
společenském životě. Diskuse se zaměřuje na předání zkušeností mezi spolky, jak spolky 
mohou spolupracovat s krajem, o dotačních možnostech, co je v jejich činnosti tíží a v čem by 
potřebovaly podpořit. Proto všechny spolky z našeho města a našeho Mikroregionu Malé Hané 
obdržely toto pozvání.  
 
Příští jednání zastupitelstva města se bude konat 25.10.2023 v zámeckém sále. 
 
Ad 17) Diskuse 
Pí Korbelová – jaký je stav s realizací dopravních zrcadel? 
 
Pí starostka – všechna povolení jsou vydaná a nabyla právní moci. Společnost DOZBOS 
nacenila tyto služby tj. nákup a montáž. V průběhu září či října dojde k realizaci 
 
Pí Korbelová – na ul. Mládežnická není dosud provedena úprava zeleně po rekonstrukci, jsou 
zde „husí krky“ 
 
Pí starostka – v rámci smlouvy bude ještě úprava zeleně v blízkosti obrub provedena 
zhotovitelem stavby. Společnost E.GD zde bude provádět přeložky vedení do země, část těchto 
koncovek je v jejich vlastnictví, pro naši potřebu jsou zde chráničky pro propojení zdravotního 
střediska a učiliště 
 
p. Korbel – dotaz: kabelová televize? 
 
Pí starostka – vedení města připravuje podmínky a podklady pro uveřejnění záměru na prodej 
kabelové televize. Do konce roku by mělo dojít ke zveřejnění záměru a v případě zájmu i 
k prodeji  
 
p. Korbel – kdy bude pracovní zastupitelstvo? 
 
Pí starostka – cca 15 dnů před řádným zasedáním MZ 13.12.2023, o přesných termínech budou 
zastupitelé informováni 
 
Pí P – dotaz: na možnost vyspravení krajnice od kapličky Rozárka po RD Petrželkovi, popř. 
výstavba chodníku?    
 
Pí starostka – chodník musí být 1,5 m, jsou zde uloženy in. sítě, případný chodník by byl 
investicí kraje. Vedení města tento požadavek bude projednávat s krajem případně s SÚS   
 
 
Ad 18) Závěr 
     Pí starostka poděkovala přítomným za účast a jednání v 18:15 h ukončila 
 
 



 
 
Datum pořízení zápisu 11.9.2023 
 
 
 
 
  Ing. Kateřina Gerbrichová    Jaroslav Bárta 
   starostka      místostarosta    
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
 
 
 
 
 

  
 
 
  
 
 
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


